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Készült:  a Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottság 2017. május 15-

ei, rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Jelen voltak:  Torma Lajos elnök, Szabó Mihály és Székely Antal bizottsági tagok,  

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens, Péter Melitta jegyzői titkár, 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívottként jelen volt: Sólyom Jöran települési képviselő  

 

Távolt volt: Dr. Mátics István és Papp Péter bizottsági tagok 

 

Torma Lajos elnök köszöntötte a megjelenteket és 15 óra 42 perckor megnyitotta a bizottság ülését. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert az 5 fő bizottsági tagból 3 fő jelen volt.  

Ismertette a meghívóban szereplő napirendi pontot. Javasolta, hogy 2. napirendi pontként az 

„Egyebek” című napirendi pontot tárgyalják. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a tagokat, szavazzanak a napirend 

elfogadásáról. 

 
A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

8/2017. (V.15.) TSPBB határozata 

a napirendről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága a 2017. május 15-ei, rendkívüli, nyílt ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Kérelmek elbírálása 

2. Egyebek 

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT: Kérelmek elbírálása 

 

Torma Lajos elnök ismertette az Oroszlányi Kutyás Egyesület kérelmét. A „Hard Dog Race” 

elnevezésű kutyás akadályfutó verseny nevezési díjához kérnek támogatást. Elmondta, az egyesület 

kapott már támogatást. 

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens jelezte, az egyik versenyző megsérült, ezért eggyel 

kevesebben mennének a versenyre. A verseny nevezés határideje a mai nap. Nem volt tervezhető, mert 

a versenyt hivatalosan csak márciusban hirdették meg.  
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Székely Antal bizottsági tag ezt a kérést nem tudta támogatni, mert nem városi érdek. Bárki kérhetne 

támogatást a saját szórakozására. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, elég sokan jönnek ilyen igényekkel, meg is szavaztak nekik 

összegeket. Való igaz, hogy előre nem tervezhető program volt. Véleménye szerint a versenyen való 

részvétel nem jelent olyan nagy költséget, ami indokolná az önkormányzati támogatást. Hozzátette, 

hogy a kérelem polgármester úrhoz érkezett.  

 

Torma Lajos elnök elmondta, a bizottság hatáskörébe tartozó soron kb. 300 E Ft maradt tartalékban, 

amit nagyobb rendezvények támogatására tartalékoltak. Javasolta, hogy fenti indokok alapján utasítsák 

el a kérelmet.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak az Oroszlányi Kutyás 

Egyesület kérelmének elutasításáról. 

 

A bizottság a kérelem elutasítását nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

9/2017. (V.15.) TSPBB határozata 

az Oroszlányi Kutyás Egyesület kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága nem támogatja az Oroszlányi Kutyás Egyesület kérelmét. 

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

Torma Lajos elnök ismertette a Kále Lulugyi Hagyományőrző Együttes kérelmét. Elmondta, az 

együttes az idei évben már kapott támogatást. Javasolta, hogy utasítsák el a kérelmet. 

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, ha valaki komoly pályázó volt, akkor az éves programot 

tervezett. A kérelemben megjelölt rendezvény beilleszthető lett volna az éves programba. Nem 

gondolja továbbá, hogy egy zenekar feladata kulturális rendezvény rendezése a város pénzén. Ez az 

OKSZIK vagy a város feladata lenne. Ezért ebben a formában nem tudja támogatni a kérelmet.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Torma Lajos elnök kérte, szavazzanak a 

Kále Lulugyi Hagyományőrző Együttes kérelmének elutasításáról. 

 

A bizottság a kérelem elutasítását nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

10/2017. (V.15.) TSPBB határozata 

a Kále Lulugyi Hagyományőrző Együttes kérelméről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága nem támogatja a Kále Lulugyi Hagyományőrző Együttes kérelmét. 

 

Felelős: Torma Lajos elnök 
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2. NAPIRENDI PONT: Egyebek 

 

Torma Lajos elnök elmondta, az anyag most került kiosztásra. Az Elnöki Kollégium ülésén szó volt a 

magasabb eredményt elért sportolók jutalmazásáról, elismeréséről. Legyen egy olyan nap kinevezve 

az év során, amikor a jó helyezést elért sportolók, illetve művészeti ágban szereplők meg lennének 

hívva, emlékplakettet kapnának és egy összegű jutalomban részesülnének. Szerencsésebb volna, mint 

az, hogy a testületi ülés előtt adják át az elismeréseket. Pénzügyi vonzata is van, kb. 1 M Ft-os 

nagyságrend.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag véleménye szerint ez a MOSB hatásköre. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, van az önkormányzatnak egy elismerési rendje, városi 

kitüntetésekre vonatkozó rendelete, ezen kívül van a „Jó tanuló - jó sportoló” elismerés, a többi adhoc 

módon ment. Ha ezt a kérdést ilyen módon nyitják meg, nehezebb lesz szabályozni, mint pénzt 

keríteni hozzá. Ugyanis nehéz a sportágakat, művészeti ágakat összehasonlítani, az ott született 

eredményeket összemérni.  

 

Péter Melitta jegyzői titkár elmondta, korábban gyakorlat volt, hogy a kiváló eredményt elért 

tanulókat, sportolókat, művészeti ágakban jól teljesítő diákokat elismerték. 306 főt érintett, akik nem 

fértek bele a „Jó tanuló - jó sportoló” elismerésbe. Ebből 106 volt a sport, 70 a tanulmányi, 93 a 

művészeti eredmény. Továbbá az edzők és a tanárok is kaptak oklevelet. Ez hiányzik most. Régebben 

ezek a tanulók évente egy alkalommal kaptak elismerést.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, a rendezvény káoszba is torkollott. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ha valaki jól tanul, az nagyon jó városi ösztöndíjat kap. 

Emellé még kapna egy másik elismerést is. Ha valaki iskolába jár, az a dolga, hogy tanuljon.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag elmondta, hogy ennél az egy alkalomnál az is volt a probléma, hogy a 

„Jó tanuló – jó sportoló” elismeréssel együtt volt, és annak lejjebb vitte a rangját. Jó ötletnek tartotta, 

hogy ennek a gyakorlatnak véget vetettek. 

 

Péter Melitta jegyzői titkár elmondta, kérték a sportvezetőket, hogy adjanak információkat a hivatal 

felé is az elért jó eredményekről. Pont az lenne az elismerés lényege, hogy évente egyszer legyen. Az a 

kérdés, hogy ki kapjon. Az elismerést keretek közé kell helyezni.  

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hogy mit? A „Jó tanuló - jó sportoló” címet lehetett 

szabályozni.  

 

Péter Melitta jegyzői titkár elmondta, hogy pont egy ilyen szabályozás kellene erre is.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, ezt nem lehet szabályozni. Nem összehasonlíthatók a 

szakágak. Ha így kinyitják, sose lesz vége. Nehezebb lesz a jogosultak körét megállapítani, mint pénzt 

szerezni hozzá.  

 

Torma Lajos elnök javasolta, hogy az előterjesztést a MOSB ülésen vitassák meg.  

 

Károlyiné dr. Plóza Melinda jogi referens elmondta, hogy a sportcsarnokban egy sportünnep 

keretén belül lehetne megtartani a rendezvényt.  

 

Sólyom Jöran képviselő megjegyezte, jelenleg nem a rendezvény formátuma a kérdés, hanem az, 

hogy kik kapjanak elismerést.  

 

Szabó Mihály bizottsági tag véleménye szerint kellene egy előterjesztést írni, azt lehetne tárgyalni.  

 



 

 

4 

Péter Melitta jegyzői titkár elmondta, jegyző asszony gondolatébresztőnek szánta a helyben kiosztott 

anyagot. A bizottságtól várja, hogy alakítsa ki az elismerés kereteit.  

 

Torma Lajos elnök javasolta, a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság vitassa meg a városi 

elismerés alanyi körét és az elismerés módját, mértékét. Ezt követően tárgyalja meg bizottságuk az 

anyagot.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte, szavazzanak javaslatáról.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 3 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló Bizottsága 

11/2017. (V.15.) TSPBB határozata 

városi elismerésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottsága javasolja, hogy a Művelődési, Oktatási és Sport Bizottság vitassa meg a városi elismerés 

alanyi körét és az elismerés módját, mértékét. A Társadalmi és Sportcélú Pályázatokat Bíráló 

Bizottság ezt követően tárgyalja meg az anyagot.  

 

Felelős: Torma Lajos elnök 

 

Miután több kérdés, észrevétel nem volt, Torma Lajos elnök a bizottság ülését 16 órakor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 Torma Lajos  

 elnök   bizottság tagja  

 

 

 

  Kelemen Gabriella 

  jegyzőkönyvvezető 


